
Zápisnica zo zasadnutia MsV č. 2 zo dňa 26.03.2025 

 

Program: 

1. Privítanie 

2. Čerpanie fin. prostriedkov z participatívneho rozpočtu pre rok 2025 

3. Novinky z mesta 

4. Požiadavky, diskusia 

5. Ukončenie 
 

K bodu č. 1: 
Predseda privítal členov mestského výboru  na zasadnutí a zároveň skonštatoval, že je 

9 prítomných členov z prezenčnej listiny (celkový počet členov je 14), čím sa toto zasadnutie 

stalo uznášania schopné. Následne všetci prítomní členovia odsúhlasili program zasadnutia. 

 

K bodu č. 2: 
V predchádzajúcom roku bol schválený návrh na osadenie komunitnej záhrady na lúke 

pri veterinárnej klinike na Hviezdoslavovej ulici. Na poslednom zasadnutí (december 2024) 

bolo zmienené, že realizácia prebehne na jar 2025. Zástupca primátora navrhol pokúsiť sa 

projekt zakomponovať do väčšieho projektu Zelené oázy na čom pracovala pani poslankyňa 

Krištofová spolu s oddelením Životného prostredia. Toto sa však nepodarilo a následne sa 

rieši zapojenie tohto väčšieho projektu do Participatívneho rozpočtu Trnavského 

samosprávneho kraja. Jednalo by sa o komplexnejšie upravenie terénu, kde by bola 

zakomponovaná aj pôvodne navrhovaná lavičková súprava. V prípade, že by projekt nevyšiel, 

mesto má naďalej odložené prostriedky na realizáciu pôvodného plánu.  

Na rok 2025 má výbor č. 2 k dispozícii z participatívneho rozpočtu 7 500€. Zástupcovi 

primátora bol podaný návrh od knižného klubu Trikáčko na obnovenie knižných búdok. 

V súčasnosti zostava funkčná len jedna z pôvodných troch, a to v Sotine na ul. L. 

Novomeského. Celkovo by ich malo byť v celom meste 6, z toho 3 v našom obvode.  Projekt 

by mal byť rozdelený do dvoch fáz. Prvá fáza by zahŕňala obnovu pôvodných lokalít (v centre 

na križovatke, na Robotníckej ulici pri Jednote, výmenu/úpravu búdky v Sotine) 

a vybudovanie novej búdky v parku pri DAV-e. V druhej fáze by išlo o osadenie dvoch búdok 

a to na Starom sídlisku a v parku pri Letohrádku (Múzeum Senica). Členovia zvážili návrh 

prispieť z rozpočtu na osadenie búdok v našom obvode. Odsúhlasenie návrhu a prípadné 

vyčlenenie financií prebehne na ďalšom zasadnutí. 

Predseda výboru vyzval členov, aby si premysleli návrhy, poprípade spísali žiadosti 

o poskytnutí financií z participatívneho rozpočtu (kultúrne podujatia, zveľadenie nášho 

obvodu, príspevok na užitočné projekty a iné). 

 

K bodu č. 3: 
Členom výboru bolo oznámené, že projekt budovania cyklotrás po meste pokračuje. 

Ďalšia etapa bude spojenie existujúceho cyklochodníka na Dlhej ulici cez celú Železničnú 

ulicu až po železničnú stanicu, kde bude vybudovaný aj cyklobox. Realizácia projektu sa 

začne už tento rok. Momentálne sa naprojektovala časť od Bostonu po celej Hviezdoslavovej 

ulici až cez križovatku s pokračovaním cez Štefánikovu ulicu. Mesto bude podávať tento 

projekt v apríli ako žiadosť o financovanie z výzvy na čerpanie prostriedkov z Európskej únie.  

Mesto chce pokračovať v budovaní podzemných kontajnerov – tento rok na  Starom 

sídlisku. Po prehodnotení s oddelením výstavby sa vyčlenili 3 možné miesta na osadenie 

kontajnerov. Momentálne sa prejednáva, ktorá lokalita je najvhodnejšia, kvôli infraštruktúre a 



sieťam, ktoré by mohli prekážať. Taktiež sa prejednáva, či je lepšie postaviť jedno väčšie 

stojisko alebo dve menšie, aby bola pokrytá čo najväčšia plocha bytoviek a obyvatelia nemali 

ďaleko ku kontajnerom. 

V našom obvode momentálne prebieha rekonštrukcia poslednej nezateplenej materskej 

školy na Robotníckej ulici. Práce budú dokončené najneskôr do konca júna, je tu ale aj 

možnosť, že už v priebehu mája. 

 

K bodu č. 4: 
Na Hviezdoslavovej ulici boli na bytovom dome č. 469 zo zadnej strany vybudované 

bezbariérové vchody. Rampa je riešená tak, že zasahuje do chodníku a nie je dostatok miesta 

na prechádzanie. Členovia žiadajú preveriť situáciu, poprípade riešiť s mestom 

úpravu/rozšírenie chodníku. 

Člen výboru upozornil na nedokončenú úpravu parčíka na Robotníckej ulici. 

Pracovníci sociálneho podniku začali s čistením chodníkov, úpravou zelene a dokončením 

hrabania lístia. Približne polovica terénu bola upravená, ale nedokončená. Členovia výboru 

žiadajú o upozornenie a dokončenie prác. Podobne žiadajú preveriť majiteľa novinového 

stánku pri parčíku na Robotníckej ulici (oproti Službytu) a následne ho vyzvať na odstránenie 

stánku, nakoľko je dlhodobo nevyužívaný a chátra.  

V ďalšom bode členovia upozornili na rozbitú cestu od Továrenskej ulice popri 

Dobiášovi a žiadajú mesto o opravu, nakoľko sú diery dosť hlboké. Zástupca primátora 

uviedol, že momentálne prebieha súťaž na firmu, ktorá bude asfaltovať výtlky na cestách. 

 

K bodu č. 5: 
Na záver predseda poďakoval členom za aktívny prístup a účasť na zasadnutí. 

Následne zasadnutie výboru ukončil. 
 

Súčasťou zápisnice je aj prezenčná listina. 

 

V Senici dňa 26.03.2025      zapísala: Kristína Pokorná 

 
 
 


